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  PROTOKÓŁ  Nr VI/2015  

z przebiegu VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 26 marca 2015 roku 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 
Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała 
Skarbnik Gminy, pana Alojzego Jokiela Przewodniczącego Rady Powiatu Świebodzińskiego, 
kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów Urzędu Miejskiego  
w Zbąszynku, dyrektorów szkół, sołtysów, przybyłych na sesję mieszkańców, przedstawicieli 
mediów oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej  
w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  
 
Nieobecni: 
Wioleta Muszyńska 
Jacek Woźny 
 
Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Wojciecha Półtoraka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Wojciecha Półtoraka f unkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Wojciech Półtor ak. 
 
Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
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8.  Analiza zobowiązań oraz należności finansowych na dzień 31.12.2014 roku 
     – gminy i jednostek organizacyjnych  
9.  Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek oraz 
     Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 
10. Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 
      a/ informacja z działalności OPS za 2014 rok  
      b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2015 roku 
11. Ocena zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej 
      i demograficznej 
12. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
     Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok 
13. Podjęcie uchwał: 
     a) w sprawie zmiany Uchwały Nr III/8/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia  
         2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek 
        na lata 2015-2026 (projekt nr 1) 
     b)  w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 2)  
     c)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 
          położonego w Zbąszynku przy ul. Długiej 1 z dotychczasowym najemcą w trybie 
          bezprzetargowym (projekt nr 3) 
     d)  w sprawie nadania nazwy rondu (projekt nr 4) 
     e)  w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
          bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2015 roku (projekt nr 5)  
     f)  w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
          o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed  
          bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
         grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części (projekt nr 6) 
     g) w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie porozumienia pomiędzy Naczelnikiem 
          Urzędu Skarbowego w Świebodzinie a Gminą Zbąszynek w sprawie przejęcia od  
          Naczelnika Urzędu Skarbowego w Świebodzinie zadań administracji rządowej  
          z zakresu egzekucji  administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za   
          gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt nr 7) 
     h)  w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek z dnia 10.03.2015 r. na  
          Burmistrza Zbąszynka (projekt nr 8) 
14.  Odpowiedzi na interpelacje  
15.  Oświadczenia i wolne wnioski 
16.  Zakończenie obrad 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesława Czyczerski  wystąpił z wnioskiem o wniesienie do 
porządku obrad projektu uchwały nr 9 zmieniającego uchwałę w sprawie inkasa podatku od 
nieruchomości, rolnego, leśnego, także w formie łącznego zobowiązania pieniężnego, 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Pan Wiesław Czyczerski  wyjaśnił, iż konieczność podjęcia niniejszej uchwały wynika  
z zaleceń Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze, która kwestionuje zapisy 
dotyczące wejścia w życie uchwały podjętej na marcowej sesji Rady Miejskiej. 
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Ponadto Pan Jan Mazur  wystąpił z wnioskiem o usunięcie z ww. odczytanego porządku 
obrad punktu 11. Przewodnicz ący Rady  poinformował, iż na Komisji Gospodarki i Budżetu 
wnioskowano o przeniesienie niniejszego zagadnienia pod obrady kwietniowej sesji rady. 
 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionych kwestii.  
 
Wobec powyższego porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 
1.  Otwarcie sesji 
2.  Wybór Sekretarza obrad 
3.  Przyjęcie porządku obrad 
4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7.  Interpelacje i zapytania 
8.  Analiza zobowiązań oraz należności finansowych na dzień 31.12.2014 roku 
     – gminy i jednostek organizacyjnych  
9.  Analiza Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek oraz 
     Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 
10. Funkcjonowanie OPS w Zbąszynku: 
      a/ informacja z działalności OPS za 2014 rok  
      b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2015 roku 
11. Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
     Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok 
12. Podjęcie uchwał: 
     a) w sprawie zmiany Uchwały Nr III/8/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia  
         2014 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek  
         na lata 2015-2026 (projekt nr 1) 
     b)  w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 2)  
     c)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 
          położonego w Zbąszynku przy ul. Długiej 1 z dotychczasowym najemcą w trybie 
          bezprzetargowym (projekt nr 3) 
     d)  w sprawie nadania nazwy rondu (projekt nr 4) 
     e)  w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
          bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2015 roku (projekt nr 5)  
     f)  w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
          o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed  
          bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także 
          grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części (projekt nr 6) 
      g)  w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie porozumienia pomiędzy Naczelnikiem  
           Urzędu Skarbowego w Świebodzinie a Gminą Zbąszynek w sprawie przejęcia od  
           Naczelnika Urzędu Skarbowego w Świebodzinie zadań administracji rządowej z  
           zakresu egzekucji administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za  
           gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt nr 7) 
     h)  w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek z dnia 10.03.2015 r. na  
          Burmistrza Zbąszynka (projekt nr 8) 
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      i)   projekt zmieniający uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego,  
           leśnego, także w formie łącznego zobowiązania pieniężnego, określenia inkasentów  
           i wysokości wynagrodzenia za inkaso (projekt nr 9) 
13.  Odpowiedzi na interpelacje  
14.  Oświadczenia i wolne wnioski 
15.  Zakończenie obrad 
 
Porządek obrad po zmianie przyj ęto jednogło śnie. 

 
Do pkt. 4  
 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 
sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.14 porządku 
obrad. 
 
Na sesj ę przybył radny Jacek Wo źny. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji: 14 radnych. 
 
 
Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 
 
 
Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 26 lutego 2015 r.   
do 25 marca 2015 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 7  

Interpelacje i zapytania 

 
Radny Łukasz Szyma ński poruszył kwestię planu opieki nad zwierzętami bezdomnymi, 
skupiając się na treści rozdziału 4 § 6 załącznika do projektu uchwały nr 5, odnoszącego się 
do odławiania bezdomnych zwierząt przez wymienione w nim służby. Radny zapytał o to, co 
będzie się działo ze zwierzętami bezdomnymi po godzinie 15.30? Pan Łukasz Szymański 
zwrócił uwagę, iż należałoby przemyśleć niniejszą kwestię, ponieważ z własnego 
doświadczenia wie, iż tego typu interwencje nie są podejmowane natychmiastowo po 
godzinach pracy urzędu. 
Następnie radny poruszył kwestię rozwidlenia dróg przy ul. Małej, Głównej i Zamkowej  
w Kosieczynie. Z informacji, które posiada Pan Łukasz Szumański, wynika iż ul. Zamkowa 
jest drogą powiatową i została zniszczona przez przejeżdżające nią samochody ciężarowe 
wożące żwir ze żwirowni. Zdaniem radnego Starostwo Powiatowe wystąpiło do właściciela 
firmy o naprawę niniejszej drogi. Radny krytycznie odniósł się do sposobu wyrównania 
tamtejszej nawierzchni. Pozostając w niniejszym temacie Pan Łukasz Szymański zapytał  
o to,  czy na cypelku pomiędzy ul. Główną a Zamkową zaplanowano może dróżkę łącząca 
obie ulice? Pan Łukasz Szymański zwrócił uwagę, iż właściciel firmy wyrównał odcinek drogi, 
który służy tak naprawdę tylko jemu. Zdaniem radnego przejeżdżające tamtędy ciężarówki 
poruszają się blisko zabudowy mieszkaniowej, kurząc ją bądź błocąc, w zależności od 
pogody. 
Na koniec Pan Łukasz Szymański po raz kolejny odniósł się do interpelacji w sprawie ul. 
Głównej w Kosieczynie. Zdaniem radnego mija dwa miesiące od czasu jej złożenia, a Zarząd 
Dróg Wojewódzkich nie poczynił kroków w kierunku jej bieżącego utrzymania. Pan Łukasz 
Szymański zwrócił uwagę na powiększające się dziury na drodze oraz na niekorzystny 
wpływ tworzących się tam kałuż i błota, przez które niszczeją elewacje budynków 
mieszczących się koło drogi.  
Radny Henryk Budych  odniósł się do wcześniej już poruszanego tematu wysokiego 
krawężnika na przejściu dla pieszych przy ul. Głównej w Dąbrówce Wlkp. Radny  zapytał  
o przybliżony termin prac korygujących w powyższym zakresie. 
Następnie Pan Henryk Budych zgłosił interpelację dotyczącą hydrantu mieszczącego się na 
ul. Głównej nr 43 w Dąbrówce Wlkp. Zdaniem radnego hydrant usytuowany jest bardzo nisko 
i zimą w przypadku zaistniałej konieczności strażacy mogą mieć duży problem ze 
skorzystaniem z niego. W związku z tym radny poprosił o jego podwyższenie. 
Kontynuując swoją wypowiedź Pan Henryk Budych przedstawił prośbę mieszkańców Depotu 
dotycząca montażu dodatkowego oświetlenia przy posesji pana Kłosa. 
 Ponadto radny zwrócił się z prośba o ścięcie wystających gałęzi drzew na odcinku drogi od 
strony Dąbrówki Wlkp. do Samsonek (kierunek Zbąszyń). Zdaniem radnego wystające 
gałęzie drzew stanowią utrudnienie dla poruszających się tamtędy rolników oraz innych 
uczestników ruchu. Pozostając w  niniejszym temacie Pan Henryk Budych zwrócił uwagę na 
konieczność zlikwidowania wystających gałęzi wzdłuż chodnika przy cmentarzu w Dąbrówce 
Wlkp., które przeszkadzają szczególnie rowerzystom. 
Kończąc swoją wypowiedź Pan Henryk Budych poruszył kwestię wydłużających się kolejek 
do lekarzy rodzinnych. Zdaniem radnego mieszkańcy gminy skarżą się na długi okres 
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oczekiwania na wizytę (z wyłączeniem szczególnych przypadków, wymagających szybkiej 
interwencji). 
 
Radny Marek Pych  po raz kolejny powrócił do tematu ubytku znaków w Dąbrówce Wlkp.,  
a dokładniej rzecz ujmując braku znaku ustąp pierwszeństwa na ul. Małej, braku znaku 
droga z pierwszeństwem przejazdu na  ul. Poznańskiej, (obu krzyżówkach z ul. Małą), braku 
znaku uwaga szkoła, obok szkoły w Dąbrówce Wlkp., braku linii poziomych na ul. 
Piastowskiej koło gorzelni (linii stop i linii ustąp pierwszeństwa ponawiającej znak, który jest 
przed gorzelnią). Ponadto z informacji posiadanych przez radnego na ul. Poznańskiej  
w dalszym ciągu brakuje znaku zakazu wjazdu pojazdów powyżej 15 ton (nie dotyczy 
ciągników rolniczych). Pan Marek Pych zwrócił uwagę, iż tamtejszą droga w dalszym ciągu 
poruszają się samochody ciężarowe.  
W dalszej części wypowiedzi radny zwrócił uwagę na dziurę obok studzienki kanalizacyjnej 
na wjeździe do szkoły, która może przyczynić się do awarii zawieszenia przejeżdżających 
tamtędy samochodów. Radny poprosił o pilną interwencje w niniejszych sprawach. 
Następnie Pan Marek Pych poruszył kwestię dziur powstałych na ul. Małej (od ul. 
Poznańskiej do ul. Głównej), które zdaniem radnego wymagają pilnej interwencji w ramach 
bieżącego utrzymania dróg. Radny zwrócił tym samym uwagę na opłakany stan 
skrzyżowania koło dębu (wlot ul. Małej na ul. Poznańską). 
Pozostając w temacie dróg Pan Marek Pych skierował pytanie o ul. Małą. Radny chciał 
wiedzieć na jakim etapie znajduje się dokumentacja i czy przebudowa tej ulicy będzie 
wykonana ze środków pochodzących z PROW czy też ze środków własnych gminy, a tym 
samym kiedy planowane jest rozpoczęcie tej perspektywy jeśli chodzi o PROW. 
Następnie radny zapytał o pałac i bieżącą sytuację z nim związaną. Radny odniósł się 
również do kwestii ogrodzenia pałacu, które jego zdaniem jest w opłakanym stanie i należy 
coś z tym zrobić.  
Pan Marek Pych zaapelował również o interwencję w sprawie chodnika przy drodze 
powiatowej w Dąbrowce Wlkp. (od skrzyżowania ulic Zbąszyńska-Główna w stronę 
cmentarza). Radny poprosił o przybliżoną datę niniejszej interwencji. Ponadto Pan Marek 
Pych zapytał o kwestie organizacji ruchu w związku z budową ronda na Placu Dworcowym  
w Zbąszynku. Na koniec radny poinformował, iż przyłącza się do zapytania  dotyczącego 
służby zdrowia, prosząc o wyjaśnienia w niniejszej kwestii. 
 
Radna Beata Żelechowska  skierowała zapytanie dotyczące wysypanego gruzu na odcinku 
drogi: Dąbrówka Wlkp. – Boleń (od boiska w stronę lasu). Pani Beta Żelechowska chciała 
wiedzieć, kto to zrobił, twierdząc iż wysypany gruz nie nadaje się do zasypania dziur  
w drodze z uwagi na występujące w nim m.in. duże fragmenty cegieł i pręty zbrojeniowe. 
Ponadto radna zapytała o to czy na terenie Gminy Zbąszynek możliwe jest utworzenie  
w przyszłości środowiskowego domu samopomocy społecznej dla osób niepełnosprawnych? 
 
Radny Wojciech Półtorak  poruszył kwestię naprawy łącznika drogi wojewódzkiej z drogą 
powiatową w Kosieczynie. Radny poprosił Przewodniczącego Rady Powiatu o to, by 
przysłano pracownika starostwa do oceny naprawy ww. łącznika oraz żeby niniejsze zadanie 
zostało wykonane starannie. 
Następnie radny zadał pytanie w kontekście podjętej w roku ubiegłym uchwały dotyczącej 
tygodniowego wymiaru godzin pracy nauczycieli specjalistów. Radny zapytał o to, czy  
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w przedmiotowej kwestii zasięgnięto opinii związku zawodowego nauczycieli i czy można się 
z nią zapoznać? 
 
Radny Andrzej Budych  zapytał o to jak wygląda proces podłączania się właścicieli 
nieruchomości  do kanalizacji miejskiej w miejscowościach, które uzyskały do niej dostęp. 
 
Do pkt. 8  
 

Analiza zobowi ązań oraz nale żności finansowych na dzie ń 31.12.2014 r. – gminy  
     i  jednostek organizacyjnych  
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał, iż ww. temat został szczegółowo omówiony 
na posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu w dniu 18 marca 2015 r. Pan Jan Mazur  
pokrótce przybliżył przebieg niniejszego spotkania, po czym zapytał czy są do tego tematu 
dodatkowe zapytania. 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań oraz uwag. 
 
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę poprzez aklamacj ę. 
 
Do pkt. 9 i 10  
  

• Analiza Strategii Rozwi ązywania Problemów Społecznych w Gminie 
Zbąszynek oraz Lokalnych Programów Pomocy Społecznej 

 
• Funkcjonowanie OPS w Zb ąszynku : 

        a/ informacja z działalno ści OPS za 2014 rok  
        b/ informacja z planu zada ń do realizacji w 2015 roku 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przypomniał, iż ww. tematy były przedmiotem 
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej jak również Komisji Gospodarki  
i Budżetu, po czym udzielił głosu Kierownik OPS w Zbąszynku. 
W ramach uzupełnienia informacji dotyczących obu tematów Pani Danuta Kłos  przedstawiła 
prezentacje multimedialną odnoszącą się do 31 lat pracy w pomocy społecznej oraz 
pozostałych tematów objętych sprawozdawczością. 
/Wybrane dane z analizy realizacji Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  
w Gminie w 2014 roku, Sprawozdanie opisowe z merytorycznej działalności OPS  
w Zbąszynku w 2014, plan zadań OPS do realizacji w 2015 roku, ZUTW  oraz płyta CD  
z prezentacją multimedialną stanowią załączniki nr 6-10 do niniejszego protokołu/. 
 
Przewodnicz ący Rady , w imieniu rady jak i organu prowadzącego  podziękował Kierownik 
OPS  za współpracę. 
 
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę poprzez aklamacj ę. 
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Do pkt. 11  
 

Informacja z realizacji Gminnego Programu Profilakt yki i Rozwi ązywania  
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przec iwdziałania  
Narkomanii za 2014 rok  

 
Podobnie jak w poprzednich przypadkach Przewodnicz ący Rady  przypomniał, iż ww. temat 
został szczegółowo omówiony na posiedzeniach Komisji Stałych Rady, przedstawił przy tym 
ich stanowiska. 
Następnie zapytał radnych czy mają oni dodatkowe pytania do ww. tematów. 
Pytań nie zgłoszono. 
/Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2014 rok oraz Raport Burmistrza Zbąszynka z realizacji Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 rok stanowią załączniki nr 11 i 12 do 
niniejszego protokołu/. 
 
Rada Miejska jednogło śnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
 
Do pkt. 12  
 
 
               Podjęcie uchwał 
a. 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr III/8/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia 2014 roku w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 2015-2026  
(projekt nr 1). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się  
z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/16/2015  
w sprawie zmiany Uchwały Nr III/8/2014 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 22 grudnia 2014 
roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zbąszynek na lata 
2015-2026. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/16/2015 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/8/20 14 Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 22 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia Wi eloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Zb ąszynek na lata 2015-2026 rok została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 
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b.  
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się  
z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/17/2015  
w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/17/2015 w sprawie zmian uchwały bud żetowej Gminy Zb ąszynek na 2015 rok 
została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
c. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego położonego  
w Zbąszynku przy ul. Długiej 1 z dotychczasowym najemcą w trybie  bezprzetargowym 
(projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się  
z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 
głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/18/2015  
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 
położonego w Zbąszynku przy ul. Długiej 1 z dotychczasowym najemcą w trybie  
bezprzetargowym.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/18/2015 w sprawie wyra żenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 
użytkowego poło żonego w Zb ąszynku przy ul. Długiej 1 z dotychczasowym najemc ą  
w trybie  bezprzetargowym  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
d. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
nadania nazwy ronda (projekt nr 4). 
Pan Jan Mazur  zwrócił uwagę na poprawiony zapis imienia Pana Håkana Erikssona. 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje, (w tym Komisja 
Regulaminowa) zapoznały się z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił 
stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 
uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/19/2015  
w sprawie nadania nazwy ronda. 
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W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/19/2015 w sprawie nadania nazwy ronda został a podj ęta jednogło śnie.     
/Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
e. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie  
przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2015 roku (projekt nr 5). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się  
z projektem uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy 
są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Pan Jan Mazur  poprosił Burmistrza Zbąszynka o odniesienie się do kwestii poruszonej 
przez radnego Łukasza Szymańskiego. 
 
W odpowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  poinformował, iż czas reakcji firmy zajmującej się 
wyłapywaniem bezdomnych zwierząt wynosi 24 h. Dyżury popołudniowe, nocne i świąteczne 
mogą być wzięte pod uwagę pod warunkiem wskazania źródeł ich  finansowania. 
 
Radny Łukasz Szyma ński  oznajmił, iż słyszał o gminach, które korzystają z usług firm, 
których czas reakcji na zdarzenie jest szybszy. Radny oznajmił, iż nie zna warunków umów  
z nimi podpisanych, niemniej jednak należałoby rozważyć podobną możliwość. 
 
Pan Wiesław Czyczersk i poinformował, że jeśli radny wskaże, bądź ogólnie rzecz ujmując 
znalazła by się firma, która na rozsądnych warunkach zgodziła by się świadczyć usługi  
w zakresie wyłapywania zwierząt na terenie gminy, to nie widzi on przeszkód dla zmiany 
umowy. 
 
W dalszej części wywiązała się krótka dyskusja, podczas której  zarówno Pan Burmistrz jak  
i radni mieli możliwość odniesienia się do tematu. Podsumowując debatę, należy wskazać, 
iż: 
Radny Łukasz Szyma ński  poprosił o udostępnienie mieszkańcom gminy numeru telefonu, 
pod który będzie można zadzwonić i poinformować o przypadkach błąkających się 
bezdomnych zwierząt. 
Pan Wiesław Czyczerski  poinformował, iż o przypadkach zagrażających życiu i zdrowiu 
należy informować jego.  
Pan Jan Mazur  podkreślił, iż organ prowadzący zapewne rozpozna temat firm,  
o których wspomniał Pan Łukasz Szymański. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/20/2015  
w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zbąszynek w 2015 roku.  
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/20/2015 w sprawie  przyj ęcia programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz 
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zapobiegania bezdomno ści zwierz ąt na terenie Gminy Zb ąszynek w 2015 roku   została 
podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 
 
f. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 
zwierzęcych i ch części (projekt nr 6). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem 
uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/21/2015  
w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni 
zwłok zwierzęcych i ch części. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/21/2015 w sprawie okre ślenia wymaga ń, jakie powinien spełnia ć przedsi ębiorca 
ubiegaj ący si ę o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalno ści w zakresie 
ochrony przed bezdomnymi zwierz ętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierz ąt, a tak że grzebowisk i spalarni zwłok zwierz ęcych i ch cz ęści  została podj ęta 
jednogło śnie.     
/Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/. 
 
g. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgodny na zawarcie porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Urzędu Skarbowego  
w Świebodzinie a Gminą Zbąszynek w sprawie przejęcia od Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Świebodzinie zadań administracji rządowej z zakresu egzekucji administracyjnej 
należności pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (projekt 
nr 7). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem 
uchwały na swoich posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/22/2015  
w sprawie wyrażenia zgodny na zawarcie porozumienia pomiędzy Naczelnikiem Urzędu 
Skarbowego w Świebodzinie a Gminą Zbąszynek w sprawie przejęcia od Naczelnika Urzędu 
Skarbowego w Świebodzinie zadań administracji rządowej z zakresu egzekucji 
administracyjnej należności pieniężnych z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/22/2015 w sprawie wyra żenia zgodny na zawarcie porozumienia pomi ędzy 
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Naczelnikiem Urz ędu Skarbowego w Świebodzinie a Gmin ą Zbąszynek w sprawie 
przejęcia od Naczelnika Urz ędu Skarbowego w Świebodzinie zada ń administracji 
rządowej z zakresu egzekucji administracyjnej nale żności pieni ężnych z tytułu opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi została podj ęta jednogło śnie.     
/Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/. 
 
h. 
 
W przypadku niniejszego projektu uchwały Pan Jan Mazur  poinformował, iż sprawa 
rozpatrzenia skargi była szczegółowo omówiona podczas posiedzeń Komisji Stałych Rady. 
Skarżący wziął udział w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu. 
 
Przewodnicz ący Rady  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
mieszkańca Gminy Zbąszynek z dnia 10.03.2015 r. na Burmistrza Zbąszynka. 
Wniesiono poprawkę w § 2, o treści: „Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu 
Rady Miejskiej w Zbąszynku”. 
Pan Jan Mazur  przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem uchwały na swoich 
posiedzeniach, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do 
przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/23/2015  
w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Zbąszynek z dnia 10.03.2015 r. na 
Burmistrza Zbąszynka. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/23/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszk ańca Gminy Zb ąszynek z dnia 
10.03.2015 r. na Burmistrza Zb ąszynka została podj ęta jednogło śnie.     
/Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/. 
 
i. 
 
Burmistrz Zb ąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały 
zmieniającego uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, także 
w formie łącznego zobowiązania pieniężnego, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso (projekt nr 9). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr VI/24/2015  
zmieniającą uchwałę w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, także w 
formie łącznego zobowiązania pieniężnego, określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
 Nr VI/24/2015 zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie inkasa podatku od nieruchomo ści, 
rolnego, le śnego, tak że w formie ł ącznego zobowi ązania pieni ężnego, okre ślenia 
inkasentów i wysoko ści wynagrodzenia za inkaso  została podj ęta jednogło śnie.  
/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 13  
 
 Odpowiedzi na interpelacje 
 
Przewodnicz ący Rady  udzielił głosu radnemu Łukaszowi Szymańskiemu. 
 
Pan Łukasz Szyma ński  powrócił do tematu programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami. 
Radny zwrócił uwagę, iż problemem jest wytłumaczenie mieszkańcom gminy, kto ma zająć 
się tymi zwierzętami po godzinach pracy urzędu. Zdaniem radnego władze gminy nie 
powinny pozostawać głuche na takie problemy. 
 
Burmistrz Zb ąszynka  podtrzymał swoje wcześniejsze zdanie, podkreślając iż powinien być 
on informowany o przypadkach błąkających się zwierząt, które mogą stwarzać zagrożenie. 
 
Odnosząc się do omawianego tematu radny podkreślił, iż mieszkańcy powinni wiedzieć jak 
zachować się w sytuacji kiedy w ich okolicy pojawia się bezdomne zwierze. Mieszkańcy 
powinni wiedzieć co zrobić z takim zwierzęciem, które weszło na teren ich posesji. Pan 
Łukasz Szyma ński  odniósł się do sytuacji, w której on sam borykał się z podobnym 
problemem, przytoczył też inne znane mu sytuacje. 
 
Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż jest on otwarty na propozycje związane ze 
znalezieniem profesjonalnej firmy świadczącej usługi w zakresie odławiania bezdomnych 
zwierząt. W związku z tym jeśli radny posiada bądź zdobędzie informacje w przedmiotowym 
zakresie, to dobrze będzie jeśli się nimi podzieli. Nie wszystkie firmy mogą się bowiem 
ogłaszać w sieci. Póki co innych dyżurów gmina wprowadzać nie będzie. 
 
Następnie Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do pozostałych zapytań i interpelacji. 
 
Odnosząc się do tematu skrzyżowania przy ul. Małej, Głównej i Zamkowej w Kosieczynie  
Pan Wiesław Czyczerski  poinformował, iż ww. obszar to drogi wojewódzkie i powiatowe. Po 
zgłoszonej prośbie o interwencje, poinformowano telefonicznie odpowiednie służby, które 
miały zająć się tematem. Z informacji jakie posiada Pan Burmistrz wynika, iż Starostwo 
oddelegowało tam pracownika, który dokonał wizji lokalnej. Pojawiła się tez informacja o tym, 
że właściciel żwirowni miał wyrównać drogę, ale czy tego dokonał na ten moment nie 
wiadomo. Pozostając w niniejszym temacie Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, iż ta 
interpelacja po części wiąże się z interpelacją radnego Wojciecha Półtoraka. Pan Wiesław 
Czyczerski podkreślił tym samym, iż zadanie to nie należy do gminy, niemniej jednak można 
je skonsultować z odpowiedzialnymi za nie służbami. Niemniej jednak gmina będzie 
interweniowała w kwestii naruszenia własności odcinka drogi gdzie rada sołecka 
zaplanowała utworzenie skwerku. 
 
Odnosząc się do powyższego Pan Łukasz Szyma ński  zapytał o to czy w ww. miejscu  
według planu jest wyznaczony łącznik pomiędzy ul. Główną i ul. Zamkową? 
 
W odpowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż gmina nie zamierza wyznaczać tam 
żadnego łącznika. Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił również że sugerowano starostwu, 
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by jasno określiło ono nośność drogi na Nową Wieś i odpowiednio ją oznakowało. W ramach 
uzupełnienia wypowiedzi Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił m.in., iż nie będzie on 
odpuszczać tematów pozostających w kompetencji gminy, w pozostałych kwestiach nie 
czuje się jednak władny by decydować. 
 
Następnie Pan Wiesław Czyczerski  odniósł się do tematu remontu ul. Głównej  
w Kosieczynie, informując iż telefonicznie poinformuje radnego o krokach podjętych  
w przedmiotowym zakresie. 
W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  odpowiedział na zapytanie dotyczące 
krawężnika przy przejściu dla pieszych, oznajmiając iż jest to również zadanie Starostwa.  
W związku z tym sprawdzony zostanie stopień jego realizacji. 
Odnosząc się do tematu hydrantu Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż zostanie on 
zlikwidowany. 
Kontynuując swoją wypowiedź Pan Wiesław Czyczerski poruszył kwestię oświetlenia, 
informując iż gmina nie wykonuje pojedynczych podłączeń. Gmina oświetla m.in. 
użytkowane ciągi pieszo-rowerowe. Nie oświetla pojedynczych posesji. 
W dalszej części wypowiedzi Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do kwestii wycinki 
wystających gałęzi drzew, oznajmiając iż poinformowano Starostwo Powiatowe o takiej 
konieczności i ma ono niniejsze zadanie wykonać.  
Ponadto Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż nie czuje się władny odpowiadać na pytanie 
dotyczące kolejek do lekarza. Burmistrz Zb ąszynka  podkreślił, iż radni będą mieli 
możliwość skierowania pytań dotyczących służby zdrowia podczas kwietniowych obrad sesji. 
 
Nawiązując do zapytania radnego Marka Pycha  dotyczącego oznakowania w Dąbrówce 
Pan Burmistrz  oznajmił, iż ww. znaki są zamówione i zostaną zamontowane jak tylko dotrze 
zamówienie.  
Z kolei jeśli chodzi o znaki poziome to zostaną one naniesione jak tylko pozwolą na to 
warunki pogodowe. Pan Wiesław Czyczerski  wspomniał również o dodatkowych znakach 
zakazu postoju, które umieszczone zostaną koło szkoły w Dąbrówce Wlkp. 
Odnosząc się do kwestii dziury koło studzienki kanalizacyjnej Burmistrz Zb ąszynka  
zakomunikował, iż cała nawierzchnia zostanie poprawiona natomiast póki co na bieżąco 
zostanie załatana. Z kolei jeśli chodzi o dziury przy ul. Małej to Starostwo miało niwelować 
ubytki nawierzchni we własnym zakresie. Dwie dziury przy wejściu do kościoła w Dąbrówce 
Wlkp. zostaną załatane. 
Pozostając w temacie dróg Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż ul. Mała w stronę 
skrzyżowania (krzyżówka z ul. Poznańską aż do zjazdu przy kościele)  wyznaczona jest do 
sprzedaży wraz z pałacem jako droga wewnętrzna. Przetarg na pałac jest ogłoszony. 
Zainteresowanie obiektem różne. Pan Burmistrz  wspomniał o problemach samorządów  
z firmami, które celowo przystępują do przetargu, chcąc w ten sposób uzyskać od 
pozostałych uczestników odstępne.  
Odnosząc się do tematu chodnika przy szkole Pan Wiesław Czyczerski  poinformował, iż 
jest to zadanie dla powiatu i powinno być wykonane w ramach bieżących działań. 
Natomiast jeśli chodzi o płot przy pałacu to zostanie on rozebrany. 
W dalszej kolejności Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do tematu ronda i przygotowanej  
pod tym kątem organizacji ruchu. Pan Wiesław Czyczerski  przytoczył kilka przykładów, 
wspominając m.in. o eliminacji transportu ciężkiego od strony wjazdu do Kosieczyna,  
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(samochody osobowe i busy  będą kierowane w stronę ulicy Lipowej). Pan Wiesław 
Czyczersk i odniósł się również pokrótce do rozwiązań, które planowano, aczkolwiek których 
ostatecznie nie wprowadzono do planu organizacji ruchu. 
 
Pozostając w temacie interpelacji Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do kwestii wyrównania 
drogi na Boleń. Pan Wiesław Czyczerski  potwierdził, iż prace w tym zakresie były tam 
przeprowadzone.  Z informacji udzielonych przez Pana Burmistrza wynika, iż gruz został tam 
wysypany, niemniej jednak walec tę drogę musi jeszcze zawałować. Druty, o których 
wspomniała radna Beata Żelechowska zostały wyzbierane. Na potwierdzenie niniejszego 
faktu Burmistrz Zb ąszynka  przedstawił dokumentację fotograficzną obrazującą bieżący 
stan nawierzchni. 
Odnosząc się do zapytania dotyczącego planów utworzenia środowiskowego domu 
samopomocy społecznej dla osób niepełnosprawnych, Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż 
gmina nie planuje jego utworzenia. Burmistrz Zb ąszynka  pokrótce odniósł się do tematu 
pomocy społecznej podkreślając, iż tym zadaniem zajmuje się powiat. 
 
Następnie Pan Wiesław Czyczerski  powrócił do tematu ul. Małej w Dąbrówce Wlkp., 
informując iż gmina będzie chciała skorzystać z dofinansowania PROW. W chwili obecnej 
zlecono utworzenie dokumentacji technicznej. Do końca czerwca gmina powinna uzyskać 
komplet dokumentacji, w tym również dokumentację na inwestycje, na które będzie można 
uzyskać dofinansowanie z zewnątrz. 
 
Odpowiadając na zapytanie radnego Wojciecha Półtoraka dotyczące naprawy łącznika drogi 
w Kosieczynie Burmistrz Zb ąszynka  oznajmił, iż nie ma sensu wysyłania tam równiarki 
ponieważ Pan Trocholepszy zdeklarował się wygładzać tamtejszą nawierzchnię. Ponadto 
tradycyjnie już sołtys wsi będzie wskazywała drogi, które wymagają wyrównania.  
Nawiązując do tematu uchwały rady miejskiej w sprawie tygodniowego wymiaru godzin pracy 
nauczycieli specjalistów, Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż nie ma obowiązku jej 
konsultowania ze związkiem zawodowym nauczycieli. Gdyby przedmiotowa uchwała była 
niezgodna z prawem to nadzór wojewody by ją uchylił. 
 
Na koniec Burmistrz Zb ąszynka  odniósł się do zapytania radnego Andrzeja Budycha 
dotyczącego kanalizacji. Pan Wiesław Czyczerski  oznajmił, iż proces podłączania  
poszczególnych miejscowości do kanalizacji przebiega sprawnie: Kręcko – wszystkie 
nieruchomości, nie licząc tych jeszcze nie zamieszkałych,  Rogoziniec - 67 podłączeń, 
Dąbrówka Wlkp.- 150 podłączeń, Bronikowo – 22 podłączenia. Burmistrz Zb ąszynka  
przypomniał, iż przesunięto ostateczny termin podłączenia i mija on pod koniec czerwca. 
Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił tym samym, iż na tym etapie strażnik miejski dokonuje 
kontroli w przedmiotowym zakresie. Burmistrz Zb ąszynka  wspomniał o pojawiających się 
informacjach na temat wypompowywania szamba jak również o przypadkach palenia   
w piecach substancji zakazanych, przypominając tym samym iż takie działanie jest zakazane 
i mandatowane. 
 
Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zb ąszynka  zwrócił uwagę na fakt, iż wszystkie 
kwestie dotyczące stanu gminnych dróg, chodników, drzew itp. radni powinni zgłaszać na 
bieżąco do tut. Urzędu. Pan Wiesław Czyczerski  poinstruował radnych o tym komu należy 
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zgłaszać powyższe kwestie, podkreślając, iż radni powinni zaznajomić się z zakresem 
kompetencji poszczególnych pracowników Urzędu.  Zdaniem Pana Wiesława 
Czyczerskiego  zgłaszanie ww. kwestii poszczególnym pracownikom urzędu  na bieżąco 
przyniesie szybszy oczekiwany efekt niż interpelacje zgłaszane na sesji pod koniec danego 
miesiąca. 
 
 
Do pkt. 14  
 

Oświadczenia i wolne wnioski 
 

W ramach niniejszego zagadnienia głos jako pierwszy zabrał Pan Łukasz Szyma ński , który 
poinformował radnych o planowanym szkoleniu z zakresu szczególnego wykorzystania dróg. 
Pan Łukasz Szyma ński  zachęcił radnych do uczestnictwa w nim. 
Następnie radny nadmienił o pomyłce Gazety Tygodniowej, która źle zinterpretowała jego 
wypowiedź dotyczącą braku koszy na ul. Wojska Polskiego w Zbąszynku. Radny oznajmił, iż 
rozmawiał już z redaktorem na temat sprostowania. (Pojemniki na śmieci nie występują  na 
odcinku drogi od ul. Poznańskiej do ul. Warszawskiej). 
Na koniec Pan Łukasz Szyma ński  zachęcił radnych do zapoznania się z wierszem Ludwika 
Jerzego Kerna pt. „Dziura”, który odzwierciedla zdaniem radnego stan dróg powiatowych i 
wojewódzkich. 
 
Pan Marek Pych  skierował prośbę dotyczącą oznakowania ul. Piastowskiej w Dąbrówce 
Wlkp. Radny zaapelował o nie stawianie znaku zakazu zatrzymywania się koło szkoły od 
strony posesji twierdząc, iż takie rozwiązanie nie spodoba się mieszkańcom. Pan Marek 
Pych oznajmił, iż rozwiązaniem mogło by być określenie godzin ww. zakazu, np. w 
godzinach pracy szkoły. Radny nadmienił tym samym, iż on wnioskował o usytuowanie w 
rejonie szkoły znaku uwaga szkoła i prosi o przychylne rozpatrzenie niniejszej prośby. 
Radny podziękował również za nowo powstały w Dąbrowce Wlkp. plac zabaw dla dzieci, 
twierdząc iż będzie on im służył. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  zapoznał radnych z korespondencją, która wpłynęła do 
biura Rady Miejskiej w ostatnim czasie. 
/Informacja w przedmiotowym zakresie stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Maciej Szulc opu ścił obrady sesji. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji wynosi: 12 radnych 
 
Pan Jan Mazur  poinformował radnych o kwietniowych terminach posiedzeń rady. Z uwagi 
na uroczystość jubileuszu 15- lecia współpracy partnerskiej Zbąszynek - Peitz, którą 
zaplanowano na dzień 22.04.2015 r., Przewodnicz ący Rady  zasugerował przeniesienie 
terminu  wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady na dzień 21.04.2015 r., godz. 13.00. 
 
Rada Miejska w Zb ąszynku jednogło śnie przyj ęła zaproponowan ą zmianę terminu 
wspólnego posiedzenia Komisji Stałych. 
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Ponadto Przewodnicz ący Rady  zaprosił radnych na uroczystość poświęcenia sztandaru 
Kresowian, oraz na uroczystość odsłonięcia tablicy upamiętniającej 70 rocznicę przyjazdu 
pierwszych transportów wysiedlonych Polaków z kresów wschodnich. Pan Jan Mazur  
przybliżył szczegółowe terminy powyższych wydarzeń. 
 
Radny Łukasz Szyma ński opu ścił obrady sesji. 
Aktualna liczba bior ących udział w sesji wynosi: 11 radnych 
 
Kontynuując swoja wypowiedź Przewodnicz ący Rady  poinformował radnych o prowadzonej 
akcji zbiórki pieniędzy na zakup materaca przeciwodleżynowego dla mieszkańca gminy.  
Pan Jan Mazur  przybliżył szczegóły przedsięwzięcia zachęcając radnych do wsparcia 
finansowego ww. inicjatywy. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poinformował o ustawowym obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych. Ponadto Pan Jan Mazur  wspomniał o terminie najbliższego 
spotkania Burmistrza Zbąszynka i Przewodniczącego Rady z mieszkańcami gminy. 
 
Mając na uwadze zbliżające się święta wielkanocne Przewodnicz ący Rady  życzył zarówno 
radnym jak i pozostałym zgromadzonym na sesji gościom wesołego Alleluja. 
 
 
Na koniec Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 
treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
- za przyj ęciem protokołu z V  zwyczajnej  sesji Rady z dnia 2 6.02.2015 r. głosowano- 
11 głosów „za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z V 
zwyczajnej sesji z dnia 26.02.2015 r. został przyj ęty jednogło śnie w obecno ści 11 
radnych.  

 

Do pkt.15  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1600 zamknął  VI 
zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                          Wojciech Półtorak              Jan Mazur 
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Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz Gminy 
3. Skarbnik Gminy 
4. Przewodniczący Rady 


